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Abstract (en)
In the case of a paver (finisher) (F) with a beam (B) which has at least one exchangeably attached tool (E) for working the material to be placed, the
tool (E) being a strip with external working faces (18, 22, 23) which lies transversely to the travelling direction, the tool (E) comprises at least one
wear part (V) having the working faces (18, 22, 23) and at least one support part (C) supporting the wear part (V). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Deckenfertiger (F) mit einer Einbaubohle (B), die mindestens einen austauschbar angebrachtes Werkzeug (E) zum Bearbeiten des
Einbauguts aufweist, wobei das Werkzeug (E) eine quer zur Fahtrichtung liegende Leiste mit äußeren Arbeitsflächen (18, 22, 23) ist, besteht das
Werkzeug (E) aus wenigstens einem die Arbeitsflächen (18, 22, 23) aufweisenden Verschleißteil (V) und wenigstens einem den Verschleißteil (V)
tragenden Trägerteil (C). <IMAGE>
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